

WHALE WATCHING

Discover the Caribbean Sea and meet whales and dolphins up close! The Caribbean Sea is full of life and there are plenty of whales and dolphins. From the nearest port of Deshaies we will head west towards the deeper parts of the ocean. Here we are often greeted by curious dolphins coming close to the boat and welcoming us on the tour. Wildlife doesn't offer guarantees, but in most cases, we get to see both dolphins and whales from a very short distance. During the day, we will learn about their lives beneath the surface and about the importance of protecting these amazing creatures. Further out, there are also plenty of small fish that roam together with the whales of Guadeloupe.

Highlights

- Spend a day on the Caribbean Sea
- Learn more about life in the ocean from a marine biologist perspective
- Meet whales and dolphins in their natural habitat

The excursion is in English & French, guide and transport are included in the price.

Info

Meeting point at the reception, sign up latest 12:00 (am) the day before. Bring Sunscreen, water & camera/phone.

When

Day: Saturday
Time: 5,5 hours



OBSERVATION DES BALEINES

Découvrez la mer des Caraïbes et observez des baleines et des dauphins de près ! La mer des Caraïbes est pleine de vie et il y a beaucoup de baleines et de dauphins. Depuis le port de Deshaies, nous nous dirigeons vers l'ouest, vers les parties plus profondes de l'océan. Ici, nous sommes souvent accueillis par des dauphins curieux qui s'approchent du bateau et nous souhaitent la bienvenue. La faune n'offre pas de garanties, mais dans la plupart des cas, nous avons la chance de voir à la fois des dauphins et des baleines à très courte distance. Pendant la journée, nous apprendrons à connaître leur vie sous la surface et l'importance de protéger ces créatures étonnantes. Plus loin, il y a aussi beaucoup de petits poissons qui se promènent avec les baleines de la Guadeloupe.

Points forts

- Passez une journée sur la mer des Caraïbes
- Apprenez-en davantage sur la vie dans l'océan du point de vue d'un biologiste marin.
- Rencontrez des baleines et des dauphins dans leur habitat naturel.

The excursion is in English & French, Guide et transport are included in the price.

Info

Rendez-vous à la réception, inscription au plus tard à 12h00 la veille. Bring Crème solaire, eau et appareil photo/ téléphone.

When

Jour: Samedi
Durée: 5,5 heure

